
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 8. februar 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 550 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF). 

 

Spørgsmål nr. 550:  

”Ministeren bedes oversende en status over, hvad der har været af indberetninger af 

sager om poly- og overmedicinering til Sundhedsstyrelsen, fordelt på de fem regio-

ner, siden sagen om overmedicinering i psykiatrien i Glostrup i juni 2012?” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse har Sundheds- og Ældreministeriet anmodet Styrelsen for 

Patientsikkerhed om bidrag. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ul-

timo marts 2018. 

 

 

Med venlig hilsen 
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